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خیز برزیل برای ۲ رقمی شدن 
پنج سال بدون شکست برای شاگردانِ تیته

برزیــل آخریــن بــار در 
آمریکای ســال ۲۰۱۶  کوپا 
شکســت خورد و پس از آن 
در ۱۲ بازی بــه هیچ تیمی 
نباخته است. به گزارش ایرنا، 
برزیل در  فوتبــال  تیم ملی 
نیمه نهایی  مرحله  چارچوب 
رقابت های کوپا آمریکا موفق 
شد با نتیجه یک بر صفر از سد پرو بگذرد و به عنوان اولین تیم به فینال جام 

ملت های آمریکای جنوبی صعود کرد.
تک گل این دیدار به وســیله لوکاس پاکتا در دقیقه ۳۵ به ثمر رســید. او 
مانند بازی قبل روی پاس نیما موفق به گلزنی شد. حالا قهرمان دوره قبل در 
سال ۲۰۱۹ بار دیگر به فینال رسید تا بیست و یکمین حضور در دیدار نهایی 
را تجربه کند. پیش از این ۱۱ باخت و ۹ برد در دیدارهای فینال برای برزیل 
رقم خورده است و باید دید آنها این بار چه کار خواهند کرد. نکته جالب توجه 
این است که سلسائو در پنج فینال اخیر خود در کوپاآمریکا همیشه برنده بوده 
و طعم شکســت را نچشیده است. آنها آخرین بار در سال ۱۹۹۵ که مسابقات 
در اروگوئه به انجام می رســید در فینال شکســت خوردند و دستشان به جام 
قهرمانی نرســید. آخرین باخت برزیل در کوپاآمریکا به ســال ۲۰۱۶ و دیدار 

آخر مرحله گروهی برمی گردد. 
جایــی که آنها با یک گل به پرو باختند و در همان مرحله حذف شــدند. 
پس از آن سلســائو در ۱۲ دیدار به میدان رفتند و آمار ۹ برد و ســه تساوی 
را بر جای گذاشــتند. باید دید آنها پس از فینــال رکورد خود را به عدد ۱۳ 

می رسانند یا پس از حدود پنج سال شکست می خورند.

کرونا مسابقات تیراندازی را لغو کرد  
لیــگ  و  آزاد  مســابقات 
دســته یک تیراندازی کشور 
به علت شــیوع کرونــا و با 
اعلام فدراســیون پزشــکی 
ورزشی لغو شــد. به نقل از 
فدراســیون تیراندازی، همه 
رقابت های تیراندازی که قرار 
بود در تیر امســال در محل 
فدراســیون تیراندازی برگزار شود با توجه به موج جدید ویروس کرونا و برای 
حفظ سلامتی ورزشکاران لغو شــد. هنوز زمان برگزاری مجدد این مسابقات 

مشخص نیست.

مجمع سالیانه فدراسیون والیبال؛ ۲۰ تیر  
فدراســیون  کل  دبیــر 
والیبــال از برگــزای مجمع 
عمومــی این فدراســیون با 
حضور روســا و نواب رئیس 
بانــوان هیئت های اســتانی 
خبر داد. به گزارش خبرنگار 
خبرگزاری صدا و سیما؛ سید 
میلاد تقوی افزود: هر ســال 
در تیر مجمع ســالانه فدراسیون والیبال همچون ســایر فدراسیون ها برگزار 
می شــود. در این مجمع درباره آیین نامه مســابقات، داوری ها تصمیم گرفته 
می شــود. اما مواردی که نیاز به بررســی بیشتری دارد، ولی در مجمع مطرح 
نمی شــود، ممکن اســت به ارکان دیگری از فدراسیون همچون هیات رئیسه 

تفویض شود. 
به علت شــرایط خاص کرونایی حاکم بر کشور، روسای هیئت ها به صورت 
برخط در این مجمع شــرکت خواهند کرد. ضمن این که به علت محدودیت 
حضور افراد حاضر در مجمع، جلســه مذکور به صورت برخط از طریق سایت 
فدراســیون پخش زنده خواهد شد. در راســتای اهداف فدراسیون که توجه 
ویژه به والیبال بانوان است، تصمیم برآن شده تا نواب رئیس بانوان هیات های 
استانی هم در کنار روسای هیات ها به صورت برخط در مجمع عمومی شرکت 
کننــد. مجمع عمومی فدراســیون والیبال ۲۰ تیر به صــورت بر خط برگزار 

می شود.

رضاییان در السیلیه ماندنی شد  
فوتبال  تیم  ایرانی  بازیکن 
تیم  این  در  قطــر  الســیلیه 
به گــزارش  ماندنــی شــد. 
ســیما؛  و  صدا  خبرگــزاری 
باشــگاه الدحیل قطر با ادامه 
حضور قرضی رامین رضاییان 
در تیــم الســیلیه موافقــت 
کرده اســت. رضاییان یکی از 
بازیکنانی بود که الســیلیه به صورت رسمی برای تمدید دوران بازی قرضی اش 
با الدحیل مذاکره کرده بود که با این شــرایط به نظر می رســد در فصل آینده 
لیگ ستارگان نیز باید شاهد حضور رضاییان در السیلیه باشیم. رامین رضاییان 
در نیم فصل گذشــته لیگ ستارگان قطر به صورت قرضی از تیم الدحیل راهی 

السیلیه شده بود.

تفتیان در مسابقات بین المللی فرانسه سوم شد
دوومیدانــی  ملی پــوش 
متــر   ۱۰۰ دو  در  ایــران 
مســابقات بین المللی فرانسه 
عنــوان ســوم را از آن خود 
کرد. به گزارش ایرنا، »حسن 
تفتیــان« دونــده دوهــای 
اردوی  که  کشورمان  سرعت 
تمرینــی خود را در کشــور 
فرانسه پشت سر می گذارد با شرکت در رقابت های بین المللی موفق به کسب 
عنوان ســوم در رقابت ماده ۱۰۰متر شــد. در این رقابت »لئوتللا تلوتلیسو« 
از آفریقای جنوبی با ثبت زمان ۱۰.۱۴ ثانیه قهرمان شــد و »یوشِئوریتســه 
ایتســکری« از نیجریه با زمان ۱۰.۳۵ در جایگاه دوم ایستاد.  تفتیان موفق به 
کسب سهمیه المپیک شــده و یکی از نمایندگان ایران در بازی های المپیک 
توکیو خواهد بود. یکی از مهمترین رویاهای تفتیان در المپیک این اســت که 
۱۰۰ متــر را زیر ۱۰ ثانیه بدود. ملی پوش دوومیدانی ایران در ســال ۹۸ به 

رکورد ۱۰ ثانیه و ۳ صدم ثانیه رسید.

هفت بازیکن تیم ملی فوتبال ایران بخشیده شدند
تــک  بازیکنــان   AFC
اخطاره را برای مرحله نهایی 
انتخابی جــام جهانی ۲۰۲۲ 
قطــر بخشــید و اخطارهای 
آنان را پاک کرد. به گزارش 
ایرنا، کارتِ زردهای بازیکنان 
به  صعودکننــده  تیم هــای 
مرحله بعدی رقابت های جام 
جهانی ۲۰۲۲ بخشیده خواهد شد، اما محرومیت بازیکنان به جای خود باقی 
می ماند. طبق قوانین مســابقات جام جهانی قطر که از سوی فیفا اعلام شده 
اســت، در پایان مرحله گروهی کارت زرد بازیکنان )یک کارت زرد( برای آغاز 

مراحل بعدی بخشیده می شود. 
بر همین اساس کارت زرد مهدی ترابی، مهدی طارمی، علیرضا جهانبخش، 
محمد حســین کنعانی زادگان، صادق محرمی، احمد نورالهی و احسان حاج 
صفی بخشــیده شــد. تیم ملی فوتبال ایران در چارچوب دور ســوم و نهایی 
انتخابــی جام جهانــی ۲۰۲۲ قطر باید در گروه A بــا تیم های کره جنوبی، 
امارات، ســوریه، لبنان و عراق پیکار داشته باشد. ۲ تیم برتر به طور مستقیم 

راهی جام جهانی خواهند شد.

اخبار کوتاه

تیم  والیبال ســاحلی زیر ۱۹ ســال الف ایران با اقتدار 
و بدون واگذاری حتی نتیجه یک ســت به مقام قهرمانی 

آسیا دست یافت. 
به گزارش برنا، سومین دوره مسابقات والیبال ساحلی 
قهرمانی مردان و زنان زیر ۱۹ سال آسیا که از ۱۲ تیرماه 
در شهر ناخون پاتوم تایلند آغاز شده بود، امروز )سه شنبه( 

با معرفی تیم های اول تا سوم هر گروه به پایان رسید.
در دیــدار نهایی گــروه مردان ایــن رقابت ها تیم های 
تایلند یک و ایران الف برای کسب جام قهرمانی به مصاف 
هم رفتند و ملی پوشان کشورمان دو بر صفر حریف خود را 
شکســت دادند. ابوالحسن خاکی زاده و علی قربان پسندی 
در این مسابقه در دو ست متوالی با امتیازهای ۲۱ بر ۱۸ 
و ۲۱ بر ۱۵ تایلند را شکســت دادنــد تا با اقتدار و بدون 
واگذاری حتی نتیجه یک ست به حریفان، بر روی سکوی 

نخست قاره کهن آسیا قرار گیرند.
نماینــده نخســت ایران بــا پنج برد متوالــی به مقام 
قهرمانی دست یافت. این تیم در مرحله مقدماتی تیم های 
قطر و قزاقستان دو را شکست داد تا به عنوان صدرنشین 
به مرحلــه حذفی صعود کند و ســهمیه جــدول اصلی 

رقابت های جهانی را نیز به دست آورد. 
خاکی زاده و قربان پسندی در مرحله یک چهارم نهایی 

تیم تایلند ســه را از پیش رو برداشــت و در مرحله نیمه 
نهایی نیز نماینده دوم کشور میزبان را شکست داد و راهی 
دیدار نهایی شــد. تیم والیبال ساحلی الف ایران در دیدار 
نهایی نیز موفق به شکست نماینده نخست کشور میزبان 

)تایلند( شــد تا برای نخســتین بار تیم ایران بر سکوی 
نخست این رقابت ها قرار گیرد.

تیم والیبال ســاحلی ب ایران )آرمین کمی-  امیررضا 
زمانی( دیگر نماینده کشورمان در این رقابت ها بود که بعد 

از صعود از مرحله مقدماتی به عنوان تیم دوم گروه A، در 
مرحله یک چهارم نهایی به مصاف قزاقستان یک رفت و با 
پذیرش شکســت برابر این تیم، از گردونه مسابقات حذف 
شد، اما ســهمیه رقابت های جهانی را در جدول مقدماتی 

مسابقات دریافت کرد.
کشور تایلند میزبان مسابقات والیبال ساحلی قهرمانی 
زیر ۱۹ و ۲۱ ســال جهان نیز اســت که این رقابت ها در 
رده ســنی زیر ۱۹ سال از ۲۳ تا ۲۸ شهریورماه و در رده 
ســنی زیر ۲۱ سال از دوم تا هفتم مهرماه سال جاری در 
شهر Roi Et برگزار خواهد شد. در دیدار رده بندی گروه 
مردان نیز تیم های قزاقستان یک و تایلند دو برای کسب 
عنوان ســومی رقابت ها به مصاف یکدیگر رفتند و قزاق ها 
با شکســت دو بر صفر میزبان، مقام ســومی و مدال برنز 

مسابقات را به دست آوردند.
بدین ترتیب در گروه مردان مســابقات والیبال ساحلی 
قهرمانی زیر ۱۹ سال آسیا تیم های ایران الف، تایلند یک، 
قزاقســتان یک و تایلند دو در رتبه های اول تا چهارم قرار 
گرفتند. در گروه زنان مســابقات قهرمانی آسیا که هشت 
تیم با یکدیگر رقابت داشــتند نیز تیم استرالیا یک مقام 
قهرمانی را به دســت آورد و تیم هــای تایلند یک و دو به 

ترتیب در جایگاه های دوم و سوم قرار گرفتند.

میرهاشم حســینی گفت: تکواندو ورزش لحظه هاست 
و پیش بینی نتایج آن ســخت اســت اما دوســت دارم با 
کســب مدال، دل مردم کشورم را شــاد کنم.  به گزارش 
برنا، میرهاشم حسینی تکواندوکار اعزامی به المپیک توکیو 
اظهار کرد: تمرینات منظم و مداومی را پشت سر گذاشتیم 
در حال حاضر هم در اردو هســتیم و تمرینات فشرده ای 
را انجام می دهم تا به بالاترین سطح آمادگی مورد نظرمان 

برسیم.
وی افزود: متاســفانه دربرخی از مسابقات با بدشانسی 
روبــرو و در مبارزاتم مغلوب شــدم، البتــه از باخت هایم 
تجربه بزرگی بدســت آوردم و خدا را شاکرم که توانستم 
در تورنمنت بیروت در یک وزن بالاتر شرکت کنم و موفق 
به کسب مدال طلا شوم. شــرایط شیوع بیماری کرونا در 
تمریناتمان تغییری ایجاد نکرد و فقط در اردوها قرنطینه 
شدیم و حق خروج از اردوها را نداشتیم و فقط هر ۴۵ روز 
یکبار مجاز بودیم به مدت یک هفته به خانه برویم و دوباره 
به اردوها باز می گشــتیم. حســینی گفت: در دوران همه 
گیری بیماری کرونا بسیاری از مسابقات لغو و باعث شد به 
آمادگی مورد نظر نرسیم و میدان کمتری ببینیم، البته این 

شامل همه ورزشــکاران بوده اما برخی از قاره ها مسابقات 
خوبی برگزار کردند. تکواندوکار المپیکی کشورمان درباره 
شناخت از حریفانش اظهار کرد: من با تمام تکواندوکارانی 
که ســهمیه المپیک کســب کردنــد، مبارزه کــردم و با 
تکواندوکاران رنک یک تا نهم رقابت کردم و موفق شدم تا 
اکثر حریفانم را مغلوب کنم؛ فقط حریف کره ای من هست 
کــه یکبار مغلوبش کردم و چندبار هم به او باخته ام وتنها 
حریفی اســت که از او شکست خوردم و بقیه را با اختلاف 

مغلوب کرده ام.
وی افزود: بــه عنوان یک ســرباز در خدمت تیم ملی 
هستم و خدا را شــاکرم که این شانس را دارم که یکی از 
کسانی باشم که ســهمیه المپیک گرفتم و فرصت دارم با 
کســب مدال دل مردمم را شاد کنم، در واقع هدف من و 

سایر تکواندوکاران شیرین کردن کام ملت است.
هاشــمی تاکید کــرد: تکواندو ورزش لحظه هاســت و 
هیچوقت نمی تــوان نتیجه را پیش بینی کــرد اما من با 
تمــام وجودم می جنگم تا نتیجه خوبی در این مســابقات 
بگیرم؛ دوست دارم یکی از مدال آوران المپیک باشم و دل 

خانواده، مربیان و همه مردم کشورم شاد کنم.

سرمربی تیم ملی بوکس ایران، گفت: هیچ قولی نمی دهم 
اما می خواهیم بهترین عملکرد فنــی را در المپیک توکیو 

داشته باشیم.
»علیرضــا اســتکی« در گفت وگو با ایرنــا در خصوص 
برگزاری اردوی تیم ملی بوکس ایران در جزیره کیش، اظهار 
داشــت: یکی از دلایلی که به کیش آمدیم، شــرایط آب و 
هوایی بود تا بتوانیم با آرامش بیشتری کارمان را پیش ببریم. 

در این چند روز تمرینات سنگینی در کیش داشته ایم.
وی افزود: البته در نظر داشــتم تا روز سه شــنبه هفته 
آینده در کیش می ماندیم اما پیش از این برای هشــت روز 
برنامه ریزی کردیم و جمعه به کارمان پایان داده و به تهران 

بازمی گردیم.
اســتکی تصریح کرد: »دانیال  شه بخش« مقداری اضافه 

وزن دارد و اینجا بهتر می توانیم او را به وزن برسانیم.
وی بــا ابراز رضایت از امکانات موجــود در کیش، ادامه 
داد: شــرایط سالن تمرین بســیار خوب است و گرمایی در 
سالن احســاس نمی کنیم. در کل امکانات بسیار خوبی در 

این اردو داریم.
سرمربی تیم ملی ایران در خصوض شرایط بوکسورهای 
المپیکی کشــورمان، عنــوان کرد: »دانیال شــه بخش« و 
»شــاهین موســوی« به مرز آمادگی نزدیک می شوند و از 
هفته آینده، اضافــه وزن های باقی مانده را هم کم خواهند 

کرد تا برای المپیک به اوج برسند. همه مربیان اینجا هستند 
و با تمام توان تلاش می کنند. در نهایت، می خواهیم بهترین 

عملکرد فنی را در المپیک داشته باشیم.
وی در مورد حضور ســایر ملی پوشان بوکس در اردوی 
کیش، گفت: آنها ابتدا به دانیال و شــاهین کمک می کنند 
تا به اوج آمادگی برسند. ضمن اینکه خود را برای مسابقات 

بعدی نیز آماده می کنند.
استکی در خصوص اضافه شــدن اوزان بوکس از ۱۰ به 
۱۳ از سوی فدراســیون جهانی، گفت: از ۲ جهت می توان 
این تصمیم را بررسی کرد. اگر مسابقات در هشت یا ۱۰ وزن 
باشد، کیفیت فنی بالاتر می رود. اما برگزاری در ۱۳ وزن هم 

دست ما را بازتر می گذارد، چراکه در برخی اوزان ۲ بوکسور 
خــوب داریم و حالا می توانیم به راحتــی وزن آنان را تغییر 
دهیم. استکی عنوان کرد: قرار نیست در مسابقات مختلف 
۱۳ نفر را اعزام کنیم و هر بوکسوری که شرایط خوبی داشته 

باشد به مسابقات خواهد رفت.

 تیم والیبال ساحلی زیر 19 سال ایران با اقتدار قهرمان آسیا شد

پیش بینی نتیجه سخت است 

 تکواندوکار المپین: با کسب مدال، دل مردم را شاد خواهم کرد  

استکی: 

می خواهیم بهترین عملکرد فنی را در توکیو داشته باشیم

دختر رکابزن تیم ملی کوهســتان ایران گفت: من بارها 
نشــان دادم که دنبال مدال هستم نه حاشیه اما برخی ها با 
مشاوره های غلطی که به فدراسیون می دهند، سنگ اندازی 
می کنند. فرانک پرتو آذر در گفتگو با ایســنا درباره اینکه تا 
چه اندازه فدراسیون برای اجرای برنامه هایش با او همکاری 
داشته است، بیان کرد: من از سال ۲۰۱۸ به صورت شخصی 
زیر نظر مربی ســابق تیم ملی تمرین می کردم و از ســال 
گذشــته با یک مربی سطح بالای آلمانی مکاتبه و شروع به 
همکاری کردم و ماهیانه ۳۰۰ یورو حقوق این مربی اســت 
که  به صورت شخصی می پردازم. با نظر مربی ام برنامه ریزی 
لازم برای حضور در مسابقات قهرمانی آسیا و سپس بازیهای 
آســیایی را انجام دادیم و بر این اســاس برنامه مسابقاتم را 
نیز دی ماه سال گذشته به فدراســیون ارائه کردم. از آنجا 
که فدراسیون در دوران سرپرســتی بود، خودم پیگیر ویزا 
و دیگر کارهایم بودم و درخواســت شــورای برون مرزی تا 
مسابقات شهریور ماه را نیز به فدراسیون دادم. سعی کردم 
برای شناخت نقاط ضعف و قوتم بر اساس برنامه تعیین شده 
مربی ام پیش بروم تا بتوانم برای بازی های آســیایی سال 

آینده کاملا آماده باشم.
در مسابقات صفر تا صد کارها بر عهده خودم است

 پرتو آذر با اشــاره به اینکه در تمام مسابقات اروپایی که 
شــرکت کرد، انجام همه کارها بر عهده خودش بوده است، 
تصریح کرد: متاسفانه در شرایط اقتصادی فعلی امکان اینکه 
چندین نفر همراه با من در مســابقات باشند، وجود ندارد و 
به همین دلیل تنها سفر می کنم. وقتی در مسابقات حاضر 
می شــوم صفر تا صد کارها برعهده خودم است. مکانیسین، 
ماساژور، آنالیزور، آشپز و سرپرست، خودم هستم و مسئولیت 

همه کارها را بر عهده دارم و این مســئله قطعا کار را برای 
من بســیار سخت می کند اما نشان داده ام برای رسیدن به 

مدال های بالاتر، این سختی ها را به جان می خرم.
او ادامه داد: پیش از اعزام به مســابقات اروپا، فدراسیون 
بــه من معادل ۱۲۰۰ یورو داد و گفت پس از بازگشــت از 
اروپا باتوجه بــه هزینه هایی که کرده ام، کمک خواهد کرد. 
در این ســفر ۱۰ هزار یورو هزینه کردم که فدراسیون تنها 
۱۲۰۰ یورو به علاوه بلیط برگشــت را پرداخت و باقی را به 
صورت شخصی هزینه کرده ام. پس از پایان سفرم  انتخابات 
فدراســیون بود که با امید مهیا شدن شرایط بهتر به ایران 
بازگشــتم اما از روز اول ورودم مشــکلات کوچک و بزرگ 

زیادی پیش آمد.
فدراسیون کمیته کوهستان فعال و مجربی نداشت

رکابزن ملی پوش ایران همچنین گفت: دلیل اینکه  بیش 
از سه سال است، خودم تمام کارهایم را پیگیری می کنم و 
هزینــه زیادی نیز از جیبم پرداخت کرده ام این اســت که 
به دنبال رســیدن به اهدافم هستم. متاسفانه فدراسیون نه 
کمیته کوهستان فعالی و مجربی داشت و نه برنامه ای برای 
بازیهای آسیایی. گویا مســئولان جدید هم برنامه ای برای 
کســب مدال بازی ها ندارند و متاســفانه فکر می کنم اصلا 
اطلاع ندارند که من اولین، پرافتخارترین و آخرین مدال آور 
دوچرخه سواری بانوان هستم . مربیان، ورزشکاران و برگزار 
کننده ها کشــور خارجی انگیزه بیشتری به من می دهند و 

تلاش من را تحسین می کنند.
مسئول کمیته کوهستان می گوید نباید کمک 

هزینه به من پرداخت شود
دختر رکابزن ایران در مورد برگزاری اردوی شمال ایران و 

تامین هزینه های آن نیز بیان کرد: متاسفانه برنامه ریزی های 
کمیته کوهستان حتی در سطح مسابقات کشوری نیست، با 
توجه به اینکه تا حدودی از محیط ومسیر مسابقات قهرمانی 
آسیا، مســابقات اروپایی و حتی بازی های آسیایی شناخت 
دارم، بر اســاس آن به همراه مربی ام برنامه ریزی کردیم تا 
اردویی را در شمال ایران داشته باشم تا برای ادامه مسابقات 
خارجی و ســپس قهرمانی آسیا آماده شوم. از این رو برنامه 
ام را به فدراسیون جدید دادم اما در این مدت متوجه شدم 
شــرایط حمایتی نه تنها نســبت به قبل فرقی نکرده بلکه 
بدتر هم شده اســت. متاسفانه در فدراسیون جدید افرادی 
به رئیس و دیگر مسئولان مشاوره می دهند که حتی یک بار 
هم رقابتهــای خارجی را از نزدیک ندیده اند و این تصور را 

دارند که من هم مثل عده ای به دنبال سفر هستم.
 او افزود: مقام هایی که من کســب کردم هیچ کسی در 
دوچرخه ســواری بانوان ندارد و در بخش کوهســتان بعید 
می دانم به این زودی  کســی به دست بیاورد. آقای داوری 
سرپرست فدراسیون آن زمان به من عنوان کرد فدراسیون 
جدیــد که بیاید، قطعا حمایت می کند اما متاســفانه فعلا 
همــه چیز در حد قول باقی مانده اســت. حتی مســئول 
کمیته کوهســتان فدراســیون نیز به من اعلام کرد از نظر 
آنها فدراسیون نباید کمک هزینه مسابقات و اردوها به من 
پرداخت کند. این در حالی اســت کــه کارنامه و نتایج من 
کاملا مشخص هستند و با نفرات بعد خودم اختلاف سطح 

زیادی وجود دارد.
پرتوآذر ادامه داد: همچنین ســالها است بخش زیادی از 
هزینه ها را به صورت شخصی می پردازم. بعلاوه من همواره 
با عملکردم برادری خودم را به دوچرخه سواری ایران ثابت 
کرده ام. تمام هزینه های قهرمانی آســیا دوره قبل )۲۰۲۰( 
را نیــز خودم پرداخت کردم کــه نتیجه اش هم تنها مدال 
ایران در ســال ۲۰۲۰ بود. واقعا در فدراسیون های دیگر نیز 
ورزشــکاری که مدال آور و پیشتاز اســت را با ورزشکارانی 
که یک مقام بین المللی ندارند، یکی می کنند؟ این رفتارها 

خیلی دلسرد کننده است.
فدراسیون قبل حداقل سنگ اندازی نمی کرد

پرافتخارترین دختر دوچرخه ســوار ایــران با گلایه از 
برخورد کمیته کوهســتان فدراســیون، تصریح کرد: وقتی 
برگزاری اردوی شــمال را به فدراســیون اطــلاع دادم، به 
صورت شفاهی موافقت شد اما سپس برخی ها مشاوره های 
غلط دادند که اردوی من در شــمال شخصی است و حتی 
اردوی خارجی من هم شــخصی بوده است از این رو با من 
همکاری کامل نکردند. نکته این اســت کمیته کوهســتان 
حتی یک اردوی داخلی برگزار نکرده است . تیم ملی، مربی 
در سطح آسیایی حتی ندارد و این در حالی است که به من 
گفتند نباید خودم اردو بگذارم و مســابقه بروم تا زمانی که 
کمیته کوهستان مشخص کند چه برنامه ای دارد. با توجه 
به مسائل پیش آمده شرایط در فدراسیون پیشین بهتر بود 

و تا این حد سنگ اندازی نمی کردند. برخی ها آماده اند که 
برای منافع خود نگذارند، فدراسیون جدید هم نتیجه بگیرد، 

نمی دانم چرا اما ای کاش کمی هم وجدان داشتند.
 او ادامه داد: من اگر خودم اردو و مســابقه می روم به این 
دلیل است که ما کمیته فعال و تخصصی نداریم. هیچ برنامه 
ای هم برای بازی های آســیایی وجود نــدارد. من از برنامه 
رقبایم اطلاع دارم. قزاقســتان بیشتر از چهار ماه در ترکیه 
اردو داشــت، ژاپن تعدادی از ورزشــکاران خود را به اروپا 
اعزام و تایلند هم مســابقه زیادی را برگزار کرده است، اما 
فرانک پرتوآذر همچنان درگیر این است که افراد بی برنامه 
را متقاعد به برنامه محــوری کند. من خودم را ثابت کردم 
که دنبال مدال هستم و نه حاشیه و برای بازی های آسیایی 
۲۰۲۲ برنامه دارم. فکر می کنم تعداد نفراتی که در دوچرخه 
ســواری شانس مدال بازی های آسیایی را دارند، در بهترین 
حالت بیشتر از پنج نفر نباشند و با توجه به رزمه ام، من یکی 
از شانس های مدال هستم، اما اگر قرار باشد با همین سیستم 
پیش بروم و تمام هزینه ها بر گردن خودم باشد و در نهایت 
هم از این و آن حرف بشنوم، عطایش را به لقایش می بخشم.
اجازه ندهند برنامه هایم را دنبال کنم دیگر نیازی 

به حضورم در تیم ملی نیست
پرتوآذر همچنین گفت: من همیشه با افتخار افرینی هایم 
در میادین بین المللی به دنبال این بودم ســطح دوچرخه 
ســواری زنان را بالا ببرم و پرچم ایران را به اهتزاز در بیاورم  
و همواره در این راه تاریخ ســازی هم کرده ام. فاصله زمانی 
زیــادی تا بازی های آســیایی ۲۰۲۲ نمانده و هر برنامه ای 
قرار اســت انجام شود باید از الان آغاز شود و یک ماه مانده 
به بازی ها فایده ای ندارد. برنامه من شــرکت در مسابقات 
سطح بالا است تا عملکرد خودم را بالا ببرم چون از کیفیت 
رقابت ها اطلاع دارم و می دانم دیگر کشورها چقدر سرمایه 
گذاری می کنند. بنابراین از همه لحاظ دارم تلاش می کنم و 
مایه می گذارم اما با مشاوره هایی که داده می شود باعث شده 

اند نوع نگاه فدراسیون حمایتی نباشد.
او ادامه داد: کســب مدال تنها برای من نیســت، برای 
فدراســیون و جامعه دوچرخه ســواری هم هست اما اگر 
چنین رفتارهای دلســرد کننده ای ادامه داشــته باشــد، 
ترجیح می دهم در تیم ملی نباشــم و از دوچرخه ســواری 
ایران خداحافظی کنم. اگر سیســتم به همین شکل باشد، 
جایگاهی که دارم را خدشــه دار نمی کنم. مدال بازی های 
آسیایی هدف بسیار بزرگی برایم است اما این سیستم قطعا 
به مدال نمی رسد. اگر اجازه ندهند با برنامه پیش بروم دیگر 
نیازی به حضورم در تیم ملی نیســت. تا امروز سعی کردم 
در حد توانم کمک حال فدراسیون و دوچرخه سواری باشم 
و بسیاری از مشــکلات را تحمل کنم اما بیشتر از هرکس 
دیگری برایم مانع درســت کردند. اگر افراد دیگری هستند 
 که شــانس مدال دارنــد، امیدوارم موفق باشــند و بتوانند 

مدال آور باشند.

گلایه شدید پرافتخارترین دختر رکابزن ایران: دلسردم کنند، خداحافظی می کنم
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